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Besvarelse af spørgsmål nr. 139 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 139 (Alm. del), som Folketin-

gets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 23. januar 2023. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF). 
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 Side 2/2 

Spørgsmål nr. 139 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren redegøre for, hvor ofte politiet i løbet af det se-

neste tre år er kaldt ud til bosteder – fordelt på politikredse?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen været i dialog med Social-, Bo-

lig- og Ældreministeriet og kan på den baggrund oplyse, at data fra Tilbuds-

portalen viser, at der er ca. 1.700 sociale tilbud i Danmark, som er godkendt 

som botilbud, botilbudslignende tilbud, kvindekrisecentre, forsorgs-

hjem/herberger og/eller tilbud til døgnbehandling af stof- og alkoholmis-

brug. Tilbuddene kan have flere afdelinger, som kan ligge på forskellige 

adresser. Der er sammenlagt ca. 3.000 afdelinger fordelt på de 1.700 tilbud. 

 

Justitsministeriet har desuden til brug for besvarelsen af spørgsmålet ind-

hentet en udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende: 

 

”Rigspolitiet kan oplyse, at det ikke er muligt ved et automatisk 

elektronisk udtræk fra politiets sagsstyringssystem (POLSAS) 

at opgøre, hvor ofte politiet er kaldt ud til bosteder i løbet af de 

seneste tre år. Et sådant udtræk vil forudsætte opsætning af nye 

søgekommandoer, som efterfølgende vil kræve en større manuel 

gennemgang, hvilket Rigspolitiet ikke umiddelbart har fundet 

anledning til at iværksætte.” 
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